



Protokoll NNFK styrelsemöte 2023-10-04

Närvarande: KG Lindman, Kerstin Frändegård, Elin Eriksson, Jimmy Börjesson, Maria Köhler, Mikael Thor, Lena Larsson, Pernilla Fagerlund

§1. Mötet öppnas

Ordförande KG Lindman

§2. Val av sekreterare

Lena Larsson

§3. Val av justerare (digital justering)

Pernilla Fagerlund

§4. Godkännande av dagordning

§5. Föregående protokoll

- Arbetsgrupp ang. statuter för klubbens vandringspris **KVARSTÅR**
- Pointerklubben har återkopplat med nya datum för deras huvudprov 2024, 6-8 september eller 13-15 september. **KVARSTÅR**
- Elin har inte fått kontakt med delar av sponsorgruppen men ordnade själv med hjälp av Sandra och Kerstin ett lotteri till FP/SM
- Rapport från FP/SM som fungerade bra. Täckten till finalister efterfrågades men ingen sponsor gick att hitta. Stora svårigheter att få marker till provet.
- Utvärderingsmöte hos Länsstyrelsen tillsammans med övriga hundklubbar kommer att ske under hösten. KG Lindman och Leif Berglund kommer att representera NNFK. Synpunkter inför mötet tas emot av KG, karlgunnarlindman@gmail.com
- Av misstag har vi tecknat två försäkringar för våra funktionärer. **Micke** ordnar upp detta tillsammans med Norbeth.
- Ny domarutbildning när det finns nog många kandidater. Vi funderar på lämpliga **KVARSTÅR**
- Pernilla deltar på Jägareförbundets hundkväll i oktober.

Nya anmälningssystemet

- Det faktum att admin får alla mail från det nya anmälningssystemet beror på ett fel som kommer att åtgärdas.
- Efteranmälan möjlig om kommissarien öppnar upp programmet och ändrar sista anm. dag. Som anmälare går man inte vidare till betalning utan swishar avgiften. Dessa moment går bra att göra i efterhand.
- Fredrik Ekedahl tillfrågas om att initiera ett möte med höstens provledning för att samla ihop erfarenheter från det nya programmet. **Lena** kontaktar Fredrik.
- Diskussion om avgift vid efteranmäling av hundar. Beslut kring detta efter mötet med höstens provledning. **KVARSTÅR**

§6. Ekonomi

- Vi ser nu ut att gå mot ett 0 resultat. Höstens prov är ännu inte redovisade.
- Kassöruppdraget lite oklart. **Micke** pratar med Norbeth.
- Diskussion runt sponsoravtal och sponsorgruppens arbete. **Lena** tar kontakt med Sandra Bodlund för ev inbjudan till nästa möte.
- Förslag från Elin att vi säljer ut mössor och sittlappar med NNFK logga som finns i lager, på utställningen i Järpen i november.

§7. Webansvarig

Webansvarig var inbjuden men fick förhinder. Maria informerar om att de kommit överens om en arbetsordning där webansvarig lägger ut material från provledningarna på hemsidan och kontakter Maria när det gäller övrigt material. **Lena** skickar ny inbjudan till Martina till nästa möte.

§8. Verksamhet/planerad verksamhet

Prov och utställningstabla för 2024 diskuterades liksom antalet prov. Detta är ett omfattande arbete och ett extra möte för att fortsätta detta spikades till **tisdag 17/10 kl. 19.00**

§9. Markgruppen

- Lämpligt med två personer även i fortsättningen.
- **KG** kollar med Leif om man kan närvara digitalt på möten med Länsstyrelsen. Utifrån detta kommer vi att lämna förslag på personer till markgruppen.
- Brev från hundklubbarna gemensamt kommer åter att skickas till Landsbygds och Infrastrukturdepartementet samt ev även till Länsstyrelsen Jämtland.

§10. Övrigt

- Maria har svarat på brev från medlem ang publicerande av resultat på hemsida och FB Forum.
- **Kerstin** ordnar med officiellt grattis till Niklas Sundberg som vann SM och har fått Hamiltonplaketten.

§11. Tid för nästa möte

Nästa möte onsdag 8/11 kl. 19.00

§12. Mötet avslutas

Digital Justering

Pernilla Fagerlund

KG Lindman

